



Kiwaniis®

KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Kiwaniis PPE– Éducation post-pandémie



At a recent Board meeting, the Kiwanis Foundation of Canada made a commitment to help Canadian clubs get through this COVID pandemic. We are sponsoring a number of videos - Kiwanis P.P.E. (Post Pandemic Education) - that will feature speakers like Past International President Steve

Siemens, Past International Trustee Gary Levine, and others. The videos will be designed to give Clubs tools to keep Kiwanis clubs functioning, inter-acting and prospering during these difficult times. They will be short and could be shown to your club during a virtual meeting or if you are meeting in person.

Trying to figure out how to support your community or keep your club intact? These videos will address a broad spectrum of topics such as how to fundraise, how to perform service projects and how to engage your members during this period of social distancing.

The first video is out – How to run and engage your membership in Zoom meetings – and is available by [clicking here](#).

Lors d'une récente réunion du conseil d'administration, la Fondation canadienne du Kiwanis s'est engagée à aider les clubs canadiens à surmonter cette pandémie COVID-19. Nous parrainons un certain nombre de vidéos - Kiwanis P.P.E. (Éducation post-pandémie) – qui mettront en vedette des conférenciers comme l'ex Président international Steve Siemens, l'ex Administrateur international Gary Levine, et autres. Les

vidéos seront conçues pour offrir aux clubs des outils qui permettront aux clubs Kiwanis de demeurer actifs, d'interagir et prospérer pendant ces temps difficiles. Elles seront courtes et pourront être présentées aux membres de votre club pendant une réunion virtuelle ou une réunion en personne.

Vous essayez de vous imaginer comment supporter votre communauté ou comment maintenir votre club intact? Ces vidéos traiteront d'un large éventail de sujets comme comment récolter des fonds, comment réaliser des projets de service et comment impliquer vos membres pendant cette période de distanciation sociale.

La première vidéo est disponible – Comment diriger et impliquer vos membres lors d'une rencontre virtuelle ZOOM – et elle est disponible en [cliquant ici](#). Malheureusement, elle n'est disponible qu'en anglais.

Board Changes

Changements au conseil d'administration

Le conseil d'administration de la Fondation canadienne du Kiwanis se compose de huit (8) administrateurs: quatre d'entre eux proviennent de l'est du Canada, deux de l'ouest du Canada et deux des clubs canadiens du district PNW. Lors de sa dernière assemblée générale annuelle le 2 octobre dernier, Gail Norris du club Kiwanis d'Owen Sound a été élue administratrice pour un terme de trois ans afin de représenter l'est du



Canada. Gail a servi comme Lieutenant-gouverneur et Administratrice du district EC&C. Elle a été bénévole active dans différentes organisations sans but lucratif dans les régions d'Owen Sound et de la Bruce Peninsula. Professionnellement, elle a travaillé pour le gouvernement municipal d'Owen Sound, et elle a passé un an à Ottawa comme Secrétaire parlementaire.

The Board of the Kiwanis Foundation of Canada consists of eight directors, four from Eastern Canada, two from Western Canada and two from Canadian clubs in PNW. At its Annual General Meeting on October 2nd, Gail Norris of the Kiwanis Club of Owen Sound was elected to a three year term representing Eastern Canada. Gail has served both as a Lieutenant-Governor and

District Trustee in the EC&C District. She has been an active volunteer in a number of different non-profit organizations in the Owen Sound and Bruce Peninsula area. Her professional career has included working in municipal government in Owen Sound, as well as spending a year in Ottawa as the Parliamentary Secretary to a Member of Parliament.

Kids Need Kiwanis **Les enfants ont Besoin de Kiwanis**



Kiwanis Foundation of Canada
La Fondation Canadienne de Kiwanis
www.kfcdn.org
(519) 304-3038
office@kfcdn.org

Kiwanis Foundation of Canada | PO Box 5034, Brantford, ON N3T 6J7 Canada

[Unsubscribe zm11992@gmail.com](mailto:zm11992@gmail.com)

[Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)

Sent by newsletter@kfcdn.org powered by



Try email marketing for free today!